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Abstract (en)
[origin: WO2023280917A1] The invention relates to a double-ended multi-hull Pacific proa sailing vessel (100) comprising a hull (101) and a float
(102) parallel to the hull, the hull and the float being linked by a beam (130), the hull bearing a Plettner-type rotating rig (111, 112) capable of
producing a thrust perpendicular to both the rotating axis (110) thereof and the wind direction (180), which, in the absence of wind, is inclined by
an angle of heel towards the float (102). The invention also relates to a system using such a vessel for harvesting wind energy in a storage battery
located in the float and a method for loading and unloading such a battery.

Abstract (fr)
L'invention concerne un navire (100) multicoques amphidromes de type prao pacifique, comprenant une coque (101) et un flotteur (102) parallèle à
la coque, la coque et le flotteur étant liés par une poutre (130) la coque portant un gréement rotatif de type Flettner (111, 112) apte à produire une
poussée perpendiculaire à la fois à son axe de rotation (110) et à la direction du vent (180), qui, en l'absence de vent est incliné d'une gîte d'angle
α vers le flotteur (102). L'invention concerne également un système mettant en œuvre un tel navire pour la collecte d'énergie éolienne dans une
batterie de stockage placée dans le flotteur et un procédé pour l'embarquement et le débarquement d'une telle batterie.
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